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 Protokół nr 16/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 9 maja 2019 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.       

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 13/2019. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

 

Za przyjęciem protokołu nr 13/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 

sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Powiatu 

Nowomiejskiego. 

/na posiedzenie weszła pani Anna Marchlewska – Barczewska – dyrektor PCPR/ 

 

Pani Marchlewska – Barczewska poinformowała, że zgodnie z ustawą o pomocy społecznej 

powiat jest zobowiązany do przygotowania oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2018. 

Dodała, że ocena została zatwierdzona przez Urząd Wojewódzki. Nadmieniła, że dokument 

został opracowany na podstawie danych z jednostek powiatowych i obejmuje w szczególności 

osoby oraz rodziny korzystające z pomocy społecznej jak również infrastrukturę, kadrę i 

nakłady finansowe związane z pomocą społeczną.  

Pan Starosta zapytał jakie są słabe i mocne strony jeśli chodzi o zasoby pomocy społecznej. 

Pani Marchlewska – Barczewska odpowiedziała, że ocena pomocy społecznej jest na takim 

samym poziomie jak w poprzednim roku zarówno jeśli chodzi o środki finansowe jak i kadrowe 

czy pomocowe.  

Pan Starosta zapytał, w jakich działach brakuje środków finansowych. 

Pani Marchlewska-Barczewska odpowiedziała, że brakuje środków na pomoc dla osób 

niepełnosprawnych. Dodała, że chodzi głownie o środki na likwidację barier 

architektonicznych, na zaopatrzenie w przedmioty ortopedyczne oraz na dofinansowanie 

turnusów rehabilitacyjnych. 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/pani A. Marchlewska – Barczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie rozliczenia nakładów inwestycyjnych poniesionych przed rokiem 2018 bez 

osiągnięcia efektów inwestycyjnych. 

/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że są to nakłady inwestycyjne, które są zapisane na kontach 

księgowych: „środki trwałe w budowie”. Dodała, że dokumentacja projektowa dla 

poszczególnych zadań inwestycyjnych wymienionych w projekcie uchwały będzie możliwa do 

wykorzystania po jej aktualizacji. Omówiła szczegółowo rozliczenie nakładów inwestycyjnych 

dla poszczególnych zadań.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie akceptacji przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z 

zaplanowaniem realizacji inwestycji „Rozbudowa budynku Zespołu Szkół Zawodowych w 

Kurzętniku”. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że została wszczęta procedura na wybór wykonawcy 

projektu dotyczącego rozbudowy budynku Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

Pan Buliński zapytał, czy będzie wykonana pełna dokumentacja tzn. projektowo – 

kosztorysowa ze wszystkimi uzgodnieniami i pozwoleniami. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że tak.  

Pan Buliński zapytał, czy odnośnie powyższej inwestycji nie powinna być podjęta uchwała 

Rady Powiatu. Dodał, że jeżeli przystępujemy do prac przygotowawczych związanych z 

inwestycjami drogowymi to są podejmowane uchwały Rady Powiatu.  

Pan Starosta stwierdził, że powyższa inwestycja jest już wpisana w budżet powiatu.  

Pani Skarbnik przychyliła się do stwierdzenia pana Starosty. Dodała, że chodzi tutaj o zlecenie 

przygotowania dokumentacji projektowej dla w/w zadania.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Zespół Szkół im. C.K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim umów najmu na czas nieoznaczony.  

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że są to kolejne umowy, dlatego też ZS im. C.K. Norwida jako 

trwały zarządca musi uzyskać zgodę Zarządu na zawarcie umów najmu na lokale mieszkalne 

oraz najmu garaży. Dodała, że pani B. Przeradzka – Martko – dyrektor Z.S. im. C.K. Norwida 

wnioskuje o wyrażenie zgody na zawarcie umów na czas nieoznaczony z możliwością 

trzymiesięcznego okresu wypowiedzenia.  

Pan Starosta poprosił panią Banaszewską, żeby przedstawiła mu do wglądu umowy 

przygotowane przez szkołę przed podpisaniem z najemcami. Zapytał panią Banaszewską jakie 

będą stawki najmu. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że wysokość stawek oblicza trwały zarządca czyli szkoła. 

Dodała, że na chwilę obecną nie zna wysokości stawek za najem garaży i lokali mieszkalnych. 
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Wniosek pani B. Przeradzkiej – Martko – dyrektor Z.S. im. C.K. Norwida stanowi załącznik    

nr 3. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany godzinowej stawki za korzystanie z sali konferencyjnej w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

przez Fundację Biuro Służby Krajowej AA w Polsce. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. Zgłosił literówkę w tytule uchwały Nr 121/608/2017 

Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 19 października 2017 r., która została 

przytoczona w podstawie prawnej projektu uchwały oraz błąd w kolejności paragrafów             

tj. § 4 powinien być § 3. 

Pani Banaszewska wyjaśniła, że w uchwale Nr 121/608/2017 Zarządu Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 19 października 2017r. jest ustalona stawka godzinowa za 

korzystanie z sali konferencyjnej w budynku administracyjno – biurowym przy                         

ul. Grunwaldzkiej 3 w wysokości brutto 15 zł. Dodała, że zgodnie z § 5. uchwały: „Na 

uzasadniony wniosek najemcy lokalu lub powierzchni reklamowej, o których mowa wyżej, 

wynajmujący może zmienić stawkę czynszu lub opłaty”. Poinformowała, że z informacji które 

pozyskała wynika, iż fundacja utrzymuje się z prywatnych składek i nie otrzymuje dotacji na 

swoją działalność. Nadmieniła, że fundacja wnioskuje o wynajem sali konferencyjnej raz w 

tygodniu na dwie godziny oraz o obniżenie stawki godzinowej /umowa najmu byłaby zawarta 

na okres od maja do grudnia 2019r./.  

Pan Starosta zapytał panią Banaszewską, czy ma wiedzę ile fundacja byłaby w stanie płacić za 

najem sali. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że fundacja nie określiła jaką stawkę mogliby zapłacić ale w 

rozmowie zaproponowali obniżenie stawki o połowę. 

Pan Starosta zaproponował, żeby w tym przypadku odstąpić od pobierania opłat za najem sali. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie można całkowicie odstąpić od pobierania opłaty, można ustalić 

stawkę za korzystanie z  sali konferencyjnej w symbolicznej kwocie np. za 1 zł.  

W związku z powyższym pan Starosta zaproponował ustalenie stawki godzinowej za 

korzystanie z sali konferencyjnej przez w/w fundację w wysokości 1zł brutto. 

Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji pana Starosty.  

 

Wniosek Fundacji Biuro Służby Krajowej AA w Polsce stanowi załącznik nr 4.  

 

Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,               

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego w budynku administracyjnym 

przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim na czas nieoznaczony. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Banaszewska poinformowała, że obecny najemca wynajmuje pomieszczenie przez 6 lat. 

W związku z tym, iż lokal był wynajmowany temu samemu podmiotowi zgodę na podpisanie 

kolejnej umowy musi wyrazić Rada Powiatu.  

/pani Sekretarz opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Pan Wicestarosta zapytał, jaką stawkę za najem lokalu płacą obecni najemcy. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że obecni najemcy płacą miesięczny czynsz w wysokości 

500 zł netto + VAT oraz koszty eksploatacyjne.  

Pan Starosta poprosił Panią Banaszewską o wgląd do umowy przed podpisaniem z najemcą.  

Pan Buliński zapytał czy stawka czynszu za najem pomieszczeń była cały czas w takiej samej 

wysokości, czy była waloryzowana. 

Pani Banaszewska odpowiedziała, że stawka czynszu jest cały czas taka sama. 

Pan Starosta stwierdził, że należałoby uaktualnić stawkę za najem pomieszczenia. Dodał, że 

można zawrzeć w umowie taki zapis, iż stawka za najem pomieszczenia będzie co roku 

waloryzowana.  

Pan Buliński przychylił się do stwierdzenia pana Starosty.  

Pani Skarbnik dodała, że w umowie powinien być zapis, iż stawka za najem podlega 

waloryzacji ale nie może wynosić mniej niż 500 zł.  

 

Wniosek firmy Ubezpieczenia Barbara Bober stanowi załącznik nr 5. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani A. Banaszewska oraz pan M. Buliński opuścili posiedzenie Zarządu/ 

 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 12 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z przyznaniem nauczania 

indywidualnego uczniowi klasy II Technikum w ZSZ w Kurzętniku. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska. 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia aneksu nr 13 do arkusza organizacji roku szkolnego 2018/2019 w 

Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały.  

Pani Orłowska poinformowała, że aneks związany jest z długotrwałym zwolnieniem lekarskim 

nauczyciela zatrudnionego w ZSZ w Kurzętniku. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  

T. Łątkowska. 

 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz 

szkół specjalnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

Pani Orłowska zawnioskowała o zdjęcie w/w projektu uchwały z porządku posiedzenia. 

Dodała, że po rozmowie z panią Sekretarz stwierdzono, iż powyższy projekt uchwały powinien 

być poddany konsultacjom społecznym, ponieważ jest to akt prawa miejscowego i podlega on 
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publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Nadmieniła, że 

do tej pory plan sieci szkół na terenie powiatu nie był publikowany w Dzienniku Urzędowym.  

Pan Starosta zapytał, czy jest jeszcze czas na konsultacje społeczne. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że tak jest jeszcze czas. Dodała, że projekt uchwały po 

konsultacjach zostanie przygotowany na sesję Rady Powiatu w czerwcu.  

 

Opinia Warmińsko – Mazurskiego Kuratora Oświaty stanowi załącznik nr 6. 

 

W związku z powyższym pan Starosta zaproponował zdjęcie punktu dziesiątego z porządku 

posiedzenia tj. przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych na terenie Powiatu 

Nowomiejskiego. 

Za zdjęciem w/w projektu uchwały z porządku posiedzenia głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, 

B.Grzywacz, T. Łątkowska. 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

 

Pan Starosta poinformował, że wysokości potrąceń z wynagrodzeń nauczycieli biorących udział 

w strajku przedstawiają się następująco:  

- w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji – 9 330,47 zł, 

- w ZS im. C.K. Norwida – 23 395,98 zł, 

- w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku – 27 890,75 zł. 

Pan Starosta odczytał fragment wniosku pana M. Wodary – dyrektora ZSZ w Kurzętniku, który 

brzmi: „W związku z powyższym proszę o wyrażenie zgody na przeniesienie tych środków w 

ramach funduszu płac do paragrafu „wynagrodzenia bezosobowe”, z przeznaczeniem na 

realizację programu edukacyjnego, którego celem będą zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze”. 

Pani Orłowska wyjaśniła, że godziny przyznane nauczycielom, tym bardziej ze środków organu 

prowadzącego powinny to być tzw. „godziny nauczycielskie”, czyli nadgodziny, ewentualnie 

uzupełnienia etatów. Dodała, że zajęcia dydaktyczno-wyrównawcze wynikają wprost z pomocy 

psychologiczno-pedagogicznej, na którą środki przeznacza organ prowadzący i jest to w 

ramach godzin pracy nauczycieli.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że „wynagrodzenia bezosobowe” są to wynagrodzenia przeznaczone 

na umowy zlecenia czy umowy o dzieło. Dodała, że nie ma możliwości żeby nauczyciel, który 

uczy w tej samej szkole godziny dydaktyczne wykonywał na umowie zlecenie. Zgodnie z 

ustawą o rozwiązywaniu sporów zbiorowych : „W okresie strajku zorganizowanego zgodnie z 

przepisami ustawy pracownik zachowuje prawo do świadczeń z ubezpieczenia społecznego oraz 

uprawnień ze stosunku pracy, z wyjątkiem prawa do wynagrodzenia. Okres przerwy w 

wykonywaniu pracy wlicza się do okresu zatrudnienia w zakładzie pracy”. Dlatego też,               

z wynagrodzenia które zostało potrącone nauczycielom za strajk zostały odprowadzone składki 

na ZUS i składki na Fundusz Pracy. Pani Skarbnik poinformowała, że gdyby nauczyciel był 

zatrudniony na umowę zlecenie to pracodawca musiałby dodatkowo odprowadzić składki na 

ZUS i na Fundusz Pracy.  

 

Informacje z Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji, ZS im. C.K. Norwida oraz ZSZ w 

Kurzętniku w sprawie potrąceń wynagrodzeń nauczycieli biorących udział w strajku stanowią 

załączniki nr 7, 8, 9. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                         


